
Lyby Strands Grundejerforening 

Ordinær generalforsamling 19.06.2022 

Referat. 

Ca. 40 beboere mødt op til en let overskyet sommermorgen på 

terrassen ved  ”LYBYSTRAND Krostue og IS café”. 

Kjeld byder velkommen. 

0. Valg af dirigent  

Peter Rasmussen blev valgt som dirigent. 

1. Bestyrelsens beretning ved formanden. 

4 bestyrelsesmøder. Bl.a. om sti rundt om højen, kan ikke lade sig 

gøre pga. et beskyttet dige. Trappe bag restauranten. Der vil blive 

indkaldt til arbejdsweekend. Kystsikring, det er aftalt med Jan 

Langgaard, at dette gøres ved næste lavvande. Der søges om til-

skud ved Skive Kommune og Brolauget. Møde om vejsituation se 

punkt 5. Glædeligt, at stranden er blevet mere besøgt, med den 

nye forpagter.  

2. Fremlæggelse af regnskab ved kasseren. 

Ny beholdning 78.823,52 kr. 

Regnskabet blev godkendt. (Se vedlagte regnskabet.)  

3. Valg til bestyrelsen 

Christian Ramsgaard, Henrik Laursen og Albert Laursen genvalgt. 

4. Valg af revisor. 

Merete Pedersen er genvalgt. Julie Laursen På valg i 2023  



5. Bagvejen 

Bagvejen incl. Diverse stier tilhørte Frandsen, Peter Dam, nuvæ-

rende ejer ønsker at afhænde områderne for stort set 0 kr. hvis vi 

betaler omkostningerne. Kan løbe op i ca. 100.000,- kr. 

Kunne kobles sammen med erhvervelse af veje og stier ved Eng-

daget uden væsentlig ekstraomkostning.  

Der er hævd på systemerne, som det er nu, så bestyrelsen fore-

slår at arbejde videre med: At vi fortsætter uændret, og at vi vil 

står for vedligeholdelsen, også der, hvor Frandsen tidligere gjorde 

det. Generalforsamlingen tilsluttede sig dette. 

6. Grus til vejvedligehold 

Der står i vores vedtægter, at vi skal vedligeholde vores veje. For 

Muslingevej og slugten med en andel. 

Foreningen har gennem årene indkøbt grus til dette formål, og 

beboerne har selv stået for at fordele dette. Ca. 800-1200 kr. om 

året. Nogle mener, at dette er for dyrt, og kan blive væsentligt 

dyrere, hvilket kan medføre kontingentforhøjelse, og at vi kan 

hente grus i trailere til kostpris 80, kr. pr. tons. Generalforsamlin-

gen tilsluttede, at vi ind til videre fortsætter den hidtidige praksis. 

7. Nye regler for affaldssortering 

Møde med Nomi4S om affaldssortering fra august/september, i 8 

fraktioner. Vi får en 190 l container med 2 kamre til madaffald og 

restaffald, som tømmes som hidtil. Til de øvrige 6 fraktioner etab-

leres et fuldt nedgravet affaldssystem på ”Den døde mands jord” 

mellem Riises Gård og Frugtplantagen. Der skal være vende-

pladsmulighed for affaldsbilerne på Bagvejen og Engdraget.  

 



8. Indkomne forslag. 

Der er indkommet 2 forslag. 

1) Der bør være 20 km hastighedsbegrænsning på Muslingevej. 

Bestyrelsen vil tale med Grundejerforeningen Grønnedal, og 

sammen finde en løsning. 

2) Den 40 km’s hastighedsbegrænsning der er i svinget mod syd, 

bør starte før bækken. Meninger blev fremført, og bestyrelsen vil 

tage det op med kommunen, om evt. placering allerede før ”Den 

døde mands jord” af hensyn til den kommende affaldssorterings-

plads. 

9. Eventuelt. 

Der er kommet nyt medlem, Hanne Mehlsen. 

Julie Kristiansen Takkede for det fine julelys ved Lyby Strandvej 8, 

med opfordring til andre på forstranden om at følge dette ek-

sempel. 

Sct. Hans aften som før Corona, båltale ved Godska Rasmussen kl. 

20.00. 

Formanden takkede Peter og takkede for god ro og orden. 

 

Christian Ramsgaard 

 


